

Buffalo City Metropolitan Municipality  
East London | Bhisho | King William's Town  
Province of the Eastern Cape  
South Africa

Website: [www.buffalocity.gov.za](http://www.buffalocity.gov.za)



Office of the Executive Mayor  
PO Box 134, East London, 5200  
Oxford Street, East London, 5201

Tel: 043 705 1072 | Fax: 043 7224791  
Email: [philasandep@buffalocity.gov.za](mailto:philasandep@buffalocity.gov.za)

The Honorable Mayor  
Mr Jürgen Krogmann  
City of Oldenburg  
Lower Saxony Province  
Germany

Dear Mayor Krogmann

**RE: Cycling Competition STADRADELN (City Cycling)**

Warm and cordial greetings are extended to you on behalf of the Buffalo City Metropolitan Municipality (BCMM).

The global COVID-19 pandemic has totally changed the world we live in. More importantly, it has changed how we get things done. Although the pandemic has had a negative impact on many people across the world, it also showed us how if restricted, the world can live in harmony with the environment. Cities have recorded reduced air pollution and positive impact on wildlife and the environment in general.

Buffalo City is excited for you choosing us your sister city to participate in the Cycling Competition STADRADELN with the aim to cycle for a better climate. Whilst we would have welcomed a group of cyclists from the fair City of Oldenburg with pomp and ceremony in person, we will try to do the same on a virtual platform as well.

Whilst cycling in Europe falls into the competitive, leisure and general day-to-day mode of transport category, in South Africa it is yet to get to that level. The opportunities are therefore endless.



**BUFFALOCITYMETROPOLITANMUNICIPALITY**

*A city growing with you!*



With changing times and climate change impacts the call for non-motorised transportation will require us as a municipality to reconsider how our infrastructure can repurposed to position the Metro as a competitive, environmentally friendly, safe and leisurely city.

According to statistics from Cycling South Africa, there are currently 25 600 registered Cycling South Africa members — of which 2 600 hold competitive licenses, 550 are track cyclists, 400 are BMX cyclists and 100 are paracyclists. The Metro hosts the annual Ironman 70.3 event which has cycling, swimming and running as key components of event. The city also hosted the Daily Dispatch Cycle tour and other key events. I am certain with time, the statistics on cycling are bound to change.

We would like to take this opportunity to welcome the cyclists from the City of Oldenburg to Buffalo City on their virtual visit to our city and hope through this initiative that they would see this as a real opportunity to visit our city for competing or for leisure. We would also like to thank you and the City Cycling organisers in the City of Oldenburg for involving us in this exciting initiative.

Our best wishes and may the best man win!

Yours sincerely



---

Xola Pakati  
Executive Mayor

07/09/2020.

Date

An den Oberbürgermeister  
Herrn Jürgen Krogmann  
Stadt Oldenburg  
Niedersachsen  
Deutschland

**Betreff: Radwettbewerb Stadtradeln**

Sehr geehrter Oberbürgermeister Krogmann,

ich sende Ihnen herzliche Grüße im Namen der Buffalo City Metropolitan Municipality (BCMM).

Die globale Covid-19-Pandemie hat die Welt, in der wir leben, komplett verändert. Mehr noch: Sie hat die Art, wie wir Dinge tun, verändert. Obwohl die Pandemie einen sehr negativen Effekt auf viele Menschen weltweit hatte, hat sie uns auch etwas gezeigt: Wie wir, wenn wir uns einschränken, im Einklang mit der Natur leben können. Städte haben weniger Luftverschmutzung und positive Auswirkungen auf die Tier- und Pflanzenwelt und die Natur im Allgemeinen registriert.

Buffalo City ist begeistert davon, dass Oldenburg uns als Partnerkommune in den Stadtradeln-Wettbewerb einbindet, beim Radeln für ein besseres Klima. Wir hätten eine Gruppe Radfahrende aus dem schönen Oldenburg mit Pauken und Trompeten empfangen und bemühen uns, dieses auch virtuell zu tun.

Während das Radfahren in Europa im Wettkampf, in der Freizeit oder einfach im ganz normalen Alltag als Transportmittel dient, muss es diese Ebene in Südafrika erst noch erreichen. Die Möglichkeiten sind daher endlos.

Angesichts der sich wandelnden Zeiten und der Auswirkungen des Klimawandels, müssen wir als Kommune die Entwicklung unserer Infrastruktur neu denken und überlegen, wie wir uns als wettbewerbsfähige, umweltfreundliche, sichere Stadt mit hohem Erholungsfaktor positionieren können.

Laut Statistiken von Cycling South Africa [Radsportverband Südafrika] gibt es 25.600 registrierte Mitglieder, darunter 2.600 Profis, 550 Bahnradfahrer, 400 BXM-Fahrer und 100 Parasportlerinnen und -sportler. Buffalo City Metro ist Austragungsort des jährlichen Ironman 70.3 mit Schwimmen, Radfahren und Laufen als Hauptmerkmale. In der Stadt haben außerdem die Daily-Dispatch-Radtour [örtliche Tageszeitung] und andere herausragende Events stattgefunden. Ich bin mir daher sicher, dass sich die Statistiken in Bezug auf den Radsport mit der Zeit ändern werden.

Wir möchten diese Gelegenheit nutzen, um die Radelnden aus Oldenburg auf ihrer virtuellen Tour in Buffalo City willkommen zu heißen. Wir hoffen, dass dieser virtuelle Besuch dazu führt, dass sie eine echte Reise in unsere Stadt in Betracht ziehen, sei es für einen Wettkampf oder für einen Urlaub. Wir möchten außerdem Ihnen und den Stadtradeln-Organisatorinnen und -Organisatoren in der Stadt Oldenburg danken, dass wir in diese spannende Aktion eingebunden wurden.

Unsere allerbesten Grüße und möge der Beste gewinnen!

Herzliche Grüße

Xola Pakati  
Bürgermeister